



Nota de Premsa
Calvià, 4 de març de 2020

EL BATLE DE CALVIÀ REIVINDICA EL PAPER DELS MUNICIPIS EN LA CODECISIÓ I COGESTIÓ DELS FONS EUROPEUS *NEXT GENERATION*

Alfonso Rodríguez Badal participa a la Jornada d'Exceltur sobre *Nous paradigmes competitius en les Destinacions de sol i platja*

El batle de Calvià, Alfonso Rodríguez Badal, ha participat aquest dijous en la Jornada virtual organitzada a Madrid per Exceltur sota el títol *Nous paradigmes competitius en les Destinacions de sol i platja*.

Rodríguez Badal ha intervenut, en qualitat de president de la Comissió de Turisme de la FEMP, en la inauguració en la qual s'ha referit als fons europeus Next Generation com una oportunitat que s'ha obert, i en la qual «els municipis volem estar en la codecisió i en la cogestió dels projectes» i no només en la proposta, ja que són les administracions que coneixen bé el territori on es desenvoluparan els projectes.

El batle de Calvià ha reclamat, així mateix, que els fons europeus, tal com s'ha fet des d'Europa, es reparteixin a Espanya amb una idea federalista aportant més als que més fons necessiten ja que es tractarà d'emprendre projectes tractors, que seran palanques de canvi, que han d'orientar-se, no a atendre petites inversions, sinó a dur a terme projectes extraordinaris i realment transformadors que no serien possibles amb fons ordinaris.

Posteriorment, el batle de Calvià ha participat en la taula rodona *La reformulació de les Destinacions del litoral espanyol: Cap a nous paradigmes post-Covid*, juntament amb els batles i batlessa d'altres municipis turístics costaners (Adeje, Benidorm, Lloret de Mar, Marbella, Salou i Torremolinos). Rodríguez Badal ha insistit que cal posar les "llums llargues" perquè els projectes siguin realment transformadors en tot l'entorn, i ha coincidit en la importància que allò públic i allò privat vagin de la mà per aconseguir el que ha de ser un objectiu comú: la millora de les destinacions i la seva cohesió amb la població i el territori que les acullen.



Nota de Prensa
Calvià, 4 de marzo de 2020

EL ALCALDE DE CALVIÀ REIVINDICA EL PAPEL DE LOS MUNICIPIOS EN LA CODECISIÓN Y COGESTIÓN DE LOS FONDOS EUROPEOS NEXT GENERATION

Alfonso Rodríguez Badal participa en la Jornada de Exceltur sobre *Nuevos paradigmas competitivos en los Destinos de sol y playa*

El alcalde de Calvià, Alfonso Rodríguez Badal, ha participado este jueves en la Jornada virtual organizada en Madrid por Exceltur bajo el título *Nuevos paradigmas competitivos en los Destinos de sol y playa*.

Rodríguez Badal ha intervenido, en calidad de presidente de la Comisión de Turismo de la FEMP, en la inauguración en la que se ha referido a los fondos europeos Next Generation como una oportunidad que se ha abierto, y en la que «los municipios queremos estar en la codecisión y en la cogestión de los proyectos» y no solo en la propuesta, ya que son las administraciones que conocen bien el territorio donde se desarrollarán los proyectos.

El alcalde de Calvià ha reclamado, así mismo, que los fondos europeos, tal y como se ha hecho desde Europa, se repartan en España con una idea federalista aportando más a los que más fondos necesitan ya que se tratará de acometer proyectos tractores, que serán palancas de cambio, que deben orientarse, no a atender pequeñas inversiones, sino a llevar a cabo proyectos extraordinarios y realmente transformadores que no serían posibles con fondos ordinarios.

Posteriormente, el alcalde de Calvià ha participado en la mesa redonda *La reformulación de los Destinos del litoral español: Hacia nuevos paradigmas post-Covid*, junto con los alcaldes y alcaldesa de otros municipios turísticos costeros (Adeje, Benidorm, Lloret de Mar, Marbella, Salou y Torremolinos). Rodríguez Badal ha insistido en que hay que poner las “luces largas” para que los proyectos sean realmente transformadores en todo el entorno, y ha coincidido en la importancia de que lo público y lo privado vayan de la mano para alcanzar el que debe ser un objetivo común: la mejora de los destinos y su cohesión con la población y el territorio que los acogen.